

Bonjour ENJOY TENERS

Avis à tou·te·s les conseiller·ère·s en voyages – Réservez vos client·e·s avec **Enjoy Travel Group** et appliquez des dollars sur VOS propres réservations !

Réservez 10 passagers avec Enjoy Travel Group et **GAGNEZ 50 Enjoy Dollars**

-  Suivez vos réservations avec ETG
-  Une fois que vous atteignez 10 passagers, envoyez un courriel avec tous vos numéros de réservation à opscanada@enjoytravelgroup.com
-  ETG vérifiera vos réservations et vous pourrez appliquer vos points à vos propres vacances personnelles
-  Valable pour les réservations effectuées à partir du 1er septembre 2025
-  Valable sur les forfaits tout inclus (vols, hôtel et transferts), les circuits et les vols seulement.
-  Pour les réservations hôtel seulement, un minimum de 20 passagers est requis pour obtenir 50 Enjoy Dollars
-  Pour les réservations d'hôtel seulement, un séjour minimum de 7 nuits est requis pour être admissible aux 50 Enjoy Dollars.
-  L'offre peut prendre fin en tout temps

Plus vous réservez, plus vous gagnez ! Par exemple : une réservation forfait de 20 passagers = 100 Enjoy Dollars appliqués à votre propre réservation.

Note: Les dollars ne peuvent pas être échangés contre de l'argent comptant. L'offre s'applique uniquement à l'agent de voyages qui effectue la réservation. Les points ne sont pas transférables à d'autres conseillers en voyages.

Profitez de vos réservations avec Enjoy !



 **enjoytravel**
group

Hello ENJOY TENERS

Calling all **Travel Advisors** - Book your clients with **Enjoy Travel Group** and apply dollars to **YOUR** bookings!

Book 10 Pax with Enjoy Travel Group and EARN 50 Enjoy dollars

- 📅 | Effective on bookings made September 1, 2025 onwards
- 📅 | Valid on package bookings (air, hotel and transfers), Tour bookings and Air only bookings
- 📅 | For hotel only bookings we require a minimum of 20 Pax to be qualified for 50 Enjoy dollars.
- 📅 | For hotel only bookings we require a minimum stay of 7 nights to be qualified for the 50 Enjoy dollars
- 🕒 | Offer can end at anytime
- 📁 | Track your bookings with ETG
- ✉️ | Once you reach 10 Pax, send an email with all your booking numbers to opscanada@enjoytravelgroup.com
- 🎁 | ETG will review the bookings and you can apply your points towards your own personal vacation bookings

The more you book, the more you earn. For example: a package booking of 20 pax you will get a 100 Enjoy dollars towards your own booking.

Note: dollars can not be redeemed for cash. Applies to the booking agent only. Points can not be transferred to other travel advisors. Offer can expire at anytime.

Enjoy your bookings!

 **enjoytravel**
group

